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Już jutro zespół Romy zmierzy się na San Siro z Interem Mediolan. W

przeddzień meczu odbyła się tradycyjna konferencja prasowa trenera

Romy, Zdenka Zemana.

 

Mecz z Interem przychodzi za wcześnie?

- Trudno powiedzieć. Myślę, że na początku sezonu żaden zespół nie czuje się

dobrze. To dwa zespoły, które zostały dosyć zmienione i które szukają równowagi.

 

Co myślisz o Interze?

- Inter zmienił się po tylu latach sukcesów, nie ma wielu graczy, którzy tworzyli

historię Interu. Przybyli nowi ludzie, trzeba poznać ich motywację i to jak się

dopasują.

 

Trio Totti-Destro-Osvaldo to funkcjonalne trio czy pójście na kompromis?

- Czy dane trio jest funkcjonalne trzeba oceniać przez wyniki. Dla mnie są to gracze,

którzy są zaznajomieni z bramką rywala i stąd mogą grać razem, choć w niektórych

meczach cała trójka wspólnie będzie trudna do wykorzystania.

 

Widzisz się na równi z Interem na tą chwilę?

- Na tą chwilę trzeba zobaczyć co wydarzy się na boisku. Mam do dyspozycji kadrę

ważnych graczy, być może nie są najlepsi w lidze, jednak mam nadzieję, że możemy

stworzyć najlepszy zespół. To nie tyle zależy od indywidualności a od tego jak będą

razem współpracować.

 

Duży entuzjazm czy odpowiednia mentalność?

- Jako Roma nie możemy uczestniczyć w rozgrywkach tylko po to, żeby

uczestniczyć. Musimy mieć pragnienie, aby pokazać, że jesteśmy zespołem, który

może rywalizować ze wszystkimi. Słownie można powiedzieć wiele rzeczy, jednak

myślę, że ten zespół może walczyć z każdym.
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Jak ważny będzie jutro wynik?

- Myślę, że przeciwko Catanii byliśmy zbyt opiekuńczy. Mamy nadzieję rozegrać

dobry mecz, wiemy, że staniemy przeciwko ważnemu rywalowi, jednak spróbujemy.

Nie możemy czekać na to, co zrobią oni.

 

Zbyt wiele oczekiwań pod twoim adresem?

- Jestem zadowolony, musimy mieć motywację i mam nadzieję, że zespół da wiele

ludziom. Mam nadzieję, że entuzjazm pomoże chłopakom w lepszej grze.

Powiedziałeś, że Bojan będzie przydatny. Goicoechea zmieni hierarchię

wśród bramkarzy?

- Mam kadrę zdolną do konkurowania. Bojan jest dobry, jednak jego otoczenie

prosiło tuż przed obozem o więcej gry dla niego. Nie mogłem tego zagwarantować.

Było widać, że nie ma cierpliwości. Jest dla mnie dziwnym, że jesteście zaskoczeni

faktem przybycia trzeciego bramkarza. Wszystkie zespoły takiego mają.

 

Moratti zawsze mówi ciepło o tobie. To prawda, że w przeszłości Inter się z

tobą kontaktował? Chciałbyś pracować z Morattim?

- To stare sprawy, dlatego lepiej o tym nie mówić. Być może była jakaś szansa,

jednak w tamtym momencie byłem zajęty innym zespołem.

 

Na treningu widzieliśmy Taddeiego na miejscu Pirisa. Nie brakuje czegoś w

Romie na tej pozycji?

- Częścią tego co widzicie na treningu są również różne próby, muszę spróbować

wszystkich rozwiązań. Niczego mi nie brakuje.

 

Lamela?

- Polepszył swoją grę, zrozumiał co ma mniej więcej robić. Posiada wielką jakość,

mam nadzieję, że uda się mu to pokazać. Dużo się nauczył odnośnie tego jak ma
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grać na swojej pozycji w porównaniu do tego co było na początku.

 

Wydaje się, że Totti i De Rossi mogą zrobić więcej w innych rolach niż te,

które teraz odgrywają...

- Nie zmieniam zdania. To normalne, że Totti wykonuje inne ruchy niż te sprzed 13

lat. De Rossi może grać na każdej z trzech pozycji w środku pola, zależy również od

rywala, od tego co chcemy zrobić.

 

Nie sądzisz, że Totti może dać z siebie mniej?

- Myślę, że może zrobić więcej, inaczej nie umieszczałbym go w tym miejscu.

 

Ocena Cassano. Chciałbyś go trenować?

- Na pewno jest utalentowanym graczem, w czasie swojej kariery nie dokonał tego

czego się spodziewano na początku, także ze względu na kwestie związane z

charakterem. Podoba mi się trenowanie kadry, którą mam.

 

Tachtsidis rozwiązał problemy fizyczne? Może zaliczyć debiut?

- Dziś czuł się dobrze, stąd jest do dyspozycji podobnie jak pozostała dwudziestka.

 

Co cię martwi przed jutrzejszym wieczorem?

- Nic mnie nie martwi, mam nadzieję, że mój zespół uda się do Mediolanu, aby

rozegrać dobry mecz. Mamy nadzieję zagrać dobry mecz, jednak Inter to dobra

drużyna. Lubie takie wyzwania, gdyż trzeba pokazać, że jesteś mocniejszy.

 

Z Tachtsidisem De Rossi zagra na boku?

- Nie powiem. Nie zdradzam taktyki przed meczem.
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Który zespół najbardziej się wzmocnił? Najlepszy transfer?

- Roma, najlepszy transfer to Destro.
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